
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 8. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 297
Vil ministeren redegøre for, hvilken klimamæssig effekt det skønne at have, hvis danske 
virksomheder, der giver ansatte et skattefrit tilskud til en kantineordning, løbende fik mu-
lighed for at indkøbe et fast antal måltider/kuverter, afhængigt af antallet af medarbejdere 
der aktuelt er til stede eller ønsker til kantinemad, den pågældende dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anne Honoré Øster-
gaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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